
      Z á p i s  
                                                z 6.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň  
                                                                  ze dne 29.4.2019 
 
1. Zahájení  
Zasedání zahájil pan starosta. Sdělil, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, který je archivován. 
2. Schválení programu 
   Pan starosta navrhl zařadit do programu mimořádný materiál : Rozpočtové opatření č. 05/2019  
   K tomuto bodu vystoupili: 
   MUDr. Drbal : uvedl, že zasedání není připraveno.. Byla zde vůle projednat 
                             aktuální stav projektu Komunitní centrum na Orlovně. Nemáme zde předložený žádný materiál  
                              s návrhem usnesení. Nemáme názor vedení k této problematice. Věděli jsme o čem chceme 
                               jednat a máme právo vědět my i občané , jak se tento projekt vyvíjí. 
   p.starosta : uvedl, že žádné materiály k tomuto bodu neobdržel.  
   PharmDr.Zendulka :žádost na svolání tohoto zastupitelstva jsem podával na úřadě já spolu se svými kolegy  
                                      a dalšími stranami. 6.3 proběhla schůzka , na které byli radní, vedení úřadu a spolky. 
                                      Tam bylo definováno , jaké materiály mají být zaslány na toto ZMČ .  
   p.starosta : znovu uvedl, že zastupitelé, kteří podali návrh na svolání ZMČ žádné materiály nepředložili. 
   Ing.Kremitovská : byly zaslány materiály ohledně Orlovny ode mě  zastupitelům, mohli se k nim vyjádřit, podat 
připomínky. Žádné jsem neobdržela.  
 
   Pan starosta nechal hlasovat o schválení programu  
   Přítomno : 28            pro : 27         nehlasoval : 1  
 
3. Volba návrhové komise : Skotal, RNDr. Borecký, Ing. Svobodová 
   Přítomno : 28            pro : 28  
 
4. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, Skotal  
 
5. Aktuální stav řešení projektu Komunitní centrum na Orlovně  
    K tomuto bodu vystoupili :  
   PharmDr. Zendulka : vysvětlil proč jsme svolali toto zastupitelstvo ? V říjnu 2018 byla schválena dotace pro  
                                         MČ ve výši 19 mil. Kč na realizaci projektu Komunitní centrum na Orlovně. Máme potřebné 
   materiály, aby tento projekt mohl být realizován. Existuje stavební povolení , projektová dokumentace.  
   Programové prohlášené současné koalice, které počítá s rekonstrukcí Orlovny. Je tady však požadavek , který 
  je uveden v žádosti o dotaci : kolaudace do 30.9.2020.Tady je zásadní problém. Časová tíseň ,do které se nyní 
   dostáváme. Zastupitelstvo jsme svolali kvůli tomu, že od října 2018 nevíme , jak se k tomuto projektu staví  
   současné vedení radnice a koalice. Nedostali jsme žádnou informaci ,zda se bude v projektu pokračovat. 
 
Mgr. Levíček : v programovém prohlášení  rady je uvedeno, že zrekonstruujeme Orlovnu pro líšeňské spolky. 
                           Jaké kroky rada MČ provedla, aby toto programové prohlášení realizovala dle projektu Komunitní 
                            centrum na Orlovně.  
 
Ing. arch. Kremitovská : po nastoupení do funkce jsem začala projekt studovat. Projekt, tak je připraven nebyl 
                                             do ZMČ  ani do RMČ předložen. V březnu 2018 byla zhotovena projektová dokumentace 
 pro výběr zhotovitele. Projekt byl navýšen a částka nebyla schválena v ZMČ  
 Zastupitelům jsem zaslala materiály týkají se Orlovny . Nepřišla žádná odezva žádná připomínka. 
 
Ing. Talpa : projekt byl předložen do ZMČ v prosinci 2017 od té doby se na projektu nic nezměnilo. Pouze se  
                     navýšila částka . V rozpočtu na rok 2018 byly finanční prostředky, které by na projekt stačily. 
                     Projekt se pouze dopracoval. Dotace byla přidělena v září 2018  nechal jsem na nových zastupitelích, 
                     aby toto navýšení projednali. Finanční prostředky na rekonstrukci Orlovny máme. 
 



MUDr. Drbal : Jaké stanovisko zaujala rada? Co bylo v radě projednáno ? 
 
RNDr. Borecký : zajímala se rada MČ projektem od října 2018 a s jakým výsledkem  ? Co udělala rada ,aby 
                            se finanční prostředky z dotace zrealizovaly ? Čím se rada zabývala ?  Jaké je stanovisko rady MČ ?  
 
p.starosta : rada neprojednávala žádné materiály.  
Vystoupení jednotlivých diskutujících je k dispozici na veřejném audiovizuálním záznamu z jednání.  
Po dlouhé diskusi bylo navrženo PharmDr. Zendulkou usnesení, o kterém bylo hlasováno . 
 
Návrh usnesení : ZMČ ukládá RMČ městské části Brno – Líšeň projednat projekt Komunitní centrum na  
                              Orlovně na zasedání RMČ a stanovisko k tomuto projektu předloží na nejbližším zasedání  
                             ZMČ dne 23.5.2019  
Přítomno : 27            pro : 22          zdržel se : 4     nehlasoval : 1  
 
Bod 6. Navýšení rozpočtu projektu Komunitní centrum na Orlovně 
 PharmDr. Zendulka navrhl stažení tohoto bodu z programu. 
Přítomno : 27              pro : 25          zdržel se : 1        nehlasoval : 1  
 
7. Interpelace  
  
RNDr. Borecký : jeho interpelace směřovala na pana místostarostu Příborského. Týká se článku v Líšeňských 
                            novinách podpora předzahrádek. Článek je jasný, srozumitelný. Přesvědčil jsem se, že většina 
                             občanů nepochopili co je urbanistický charakter moderní zahrádky. Jejich představy jsou takové 
že nosí do volného prostoru kameny. Jejich nápady jdou tak daleko, že co pokládají za pěkně tak vysazují. 
To je přesný protiklad toho co jsme měli namysli co jsme chtěli. Vaší úlohou pane místostarosto je také kontrola. 
Chtěl bych odpověď zda jste kontroloval vytváření těchto předzahrádek na veřejném prostoru a v případě, že 
došlo k porušení pravidel učinil nějaká opatření .  
 
Mgr. Sadílek : na minulém zastupitelstvo jsem podal interpelaci ohledně zbytků vánočního stromu ve vánočním 
                           stojanu na náměstí Karla IV není opět uklizeno.  
 
8. Diskuse 
  Nikdo z přítomných v diskusi nevystoupil.  
 
9. Závěr 
Zasedání ukončil pan starosta.  
 
 
 
                  Mgr. Břetislav Štefan                                                                      RNDr.Daniel Borecký, CSc.  
                      Starosta                     ověřovatel  
 
 
                    Jan Skotal  
                     ověřovatel  
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